
Mødereferat 
 

Vedrørende: Bestyrelsesmøde  Mødedato: 

27.1.2025 

Deltagere: Anders, Michael, Jacob, Signe, Mathias; Mette 

Lærke, Mie (elevråd) 

Inge Lise, Janni (personale og ledelse) 

 

Fraværende: Karina 

Josefine 

 

Kopi til: Deltagerne og hjemmesiden 

 

 
Ordstyrer: Jacob 

Referent: Janni 

 

1) Referatet fra sidst 

Godkendt.  

 

2) Nyt fra elevrådet 

Lærke fortæller om elevrådsdagen. 

Klaus Rafael fra byrådet. Hvem der styrer over skolerne.  

Hvordan er den perfekte skoledag? Quiz og byt.  

Elevrødderne tog et stort ønske med sig hjem: En vandfontæne hvor 

man kan få frisk vand. Det er bestyrelsen positivt stemt overfor.   

 

Mie fortalte om juletegnekonkurrence og om at elevrådet har arrangeret 

Just Dance i frikvartererne. Det er noget alle kan lide det og det er sjovt 

at få lov til at lave noget i frikvartererne.  

 

3) Situationen på hold Y 

Lærke og Mie fortalte om medlejrskolen som netop er afviklet.  

Den har gjort noget godt for klassefællesskabet.  

 

Herefter orienterede Janni om situationen.  

Bestyrelsen kvitterede for at de er blevet holdt underrettet.  

 

Der mangler en beredskabsplan i kommunen til traumatiserende hæn-

delser mellem børn. Janni sender forslaget videre til behandling i for-

valtningen.  

 

4) Opfølgning på BMA – bedre muligheder for alle 

a. Orientering om drøftelser i personalegruppen om tiltag. 

 

Der tages endelig stilling til forslaget i kommunalbestyrelsen tirsdag den 

28.1.  
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Der er god energi i personalegruppen til at tage fat på opgaven.  

 

På torsdag er der pædagogisk rådsmøde hvor den samlede personale-

gruppe skal beskrive en grundfortælling og prøvehandlinger. En grund-

fortælling skal kort beskrive hvor vi gerne vil være om et år. Prøvehand-

linger er små tiltag som vi kan afprøve for at se om de flytter os i den 

retning vi gerne vil. En prøvehandling kommer til at handle om tiltag i 

frikvartererne. Det var der stor opbakning til i bestyrelsen.  

 

 

5) Økonomiopfølgning 

Det ser ud til at vi kommer ud af 2024 med et regnskab i balance. Der 

er et lille overskud på omkring 30.000. Det er bestyrelsen tilfreds med.  

Det betyder også at vi i 2025 har lidt økonomi til at investere i indret-

ning af undervisningsmiljøer der kan imødekomme behovene if. BMA.  

 

6) Evt.  

Intet.  

 

 

 

 

 


